



BIOGRAPHY / BIOGRAPHIE

Virginie Massé

Virginie Massé has served as coordinating administrative judge with the Social Affairs Division of the Administrative Tribunal of Québec since January 2018. A lawyer by training, she was an administrative judge with the Commission des transports du Québec from 2013 to 2014, then served as the organization's vice president from 2014 to 2017. From 1998 to 2013, Virginie specialized in transportation law and regularly appeared before administrative tribunals.

Virginie has been a member of CCAT since 2018, playing an active role on the Council's Tribunal Excellence Committee.

Avocate, Virginie Massé est juge administrative coordonnatrice à la Section des affaires sociales du Tribunal administratif du Québec depuis janvier 2018. De 2013 à 2014, elle est juge administrative à la Commission des transports du Québec puis de 2014 à 2017 vice-présidente du même organisme. De 1998 à 2013, Virginie est spécialisée en droit des transports et plaide régulièrement devant les tribunaux administratifs.

Virginie est membre du CTAC depuis 2018 et s'implique activement au sein du comité d'excellence de cette association.